
‘İZMİR DİZ ÇÖKMeYeCeK’
İZMİR Büyükşehir Belediye Başkanı
Cemil Tugay, grevin beşinci gününde
yaptığı konuşmada Genel-İş Şube

yöneticileri ve  Ege
Temsilcisi’nin açık ve aleni
olarak çalışanları tehdit ettiğini
öne sürerek, “Utanmıyor

musunuz yaptığınızdan? İzmir
de İzmir Büyükşehir

Belediyesi de önünüzde
diz çökmeyecek!” diye

konuştu. nSayfa 5’te

İZMİR 5 GÜNDÜR GREV ÇİLESİ ÇEKİYOR. ULAŞIM VE TEMİZLİKTEKİ AKSAMALAR VATANDAŞI BIKTIRDI

Karşıyaka’da Başkan
Ergüllü istifa etti n 8’de

Göztepe’de Kanatsızkuş
yuvadan uçacak mı?n 8’de

.yıl
3 Haziran 2025 SalıFiyatı: 5 TL

‘ÇİFTe BAYRAM YAPALIM’
BÜYÜKŞehİR Belediyesi işçileri grevin
5. gününde Cumhuriyet Meydanı’nda
eylem gerçekleştirdi. DİSK Genel İş 1, 2,
3 ve 9. şube başkanlarının birer konuşma
yaptığı eylemde Başkan Cemil Tugay’ın
önceki akşam Kordon’da çöp toplaması
gündem oldu. İzmirliler ise ulaşım 
ve temizlik konusunda yaşanan
aksaklıklara isyan ederek, grevin bir an
önce bitirilmesini istedi. Vatandaşlar,
“Bitirin artık şu grevi. İzmir, iki bayram
birden yaşasın” ifadelerini kullandı.

İlçe belediye başkanları ile birlikte çöp toplayan Başkan Cemil Tugay, ‘Türkiye haklılığımızı anladı’
derken, sendikacılar da Tugay’ı grev kırıcılığı  ile suçladı, ‘Çöp toplamayı bıraksın masaya otursun’ dedi

‘İşçilerin hakları 
varsa belediye 
yönetiminin de var’

AnAhTAR Parti Lideri
Yavuz Ağıralioğlu’nu

ziyaret eden CHP Lideri
Özgür Özel önemli
açıklamalar yaptı. İzmir’de
beş gündür süren işçi
grevlerini değerlendiren
Özel, “Kimse bize greve
çıkmış işçiye laf söylememizi
beklemesin” dedi. n Sayfa 5’te

CHP İzmir’den
Başkan Tugay’a
tam destek geldi

CUMhURİYeT Halk
Partisi’nin İzmir’de

bulunan 30 İlçe Başkanı, 
İzmir İl Başkanı Şenol
Aslanoğlu’nun çağrısıyla CHP
İl Başkanlığı’nda bir araya
geldi. Toplantının gündeminde
İzmir’de DİSK’e bağlı Genel İş
Sendikası’nda örgütlü işçilerin
sürdürdüğü grev vardı. n 5’te

Cumhuriyet Meydanı’nda yapılan eyleme aileleri ile katılan grevdeki işçiler, taleplerini bir kez daha yüksek sesle dile
getirdiler. Çocuklar ise “Babamla ben de grevdeyim” pankartlarıyla katıldıkları eylemde isteklerini resimlerle anlattılar. 

İKİ LİDER GÖRÜŞTÜ

ASLANOĞLU

Aliaport, turizmi
canlandıracak
ALİAĞA, Ege’nin turizmde
yükselen yıldızı olma yolunda
önemli bir adım daha atıyor.
Aliaport Deniz Yolcu 
İskelesi Projesi, kente yeni bir
soluk katacak. n Sayfa 3’te

Fethiye-Rodos
seferleri başladı

Başkan Ata’dan bayram uyarısı
İzmir Esnaf ve Sanatkarlar Odaları Birliği Başkanı Yalçın Ata, Kurban Bayramı öncesi yola
çıkacak milyonlarca vatandaşı uyararak, “Trafik canavarına kurban gitmeyelim...” dedi 

KUŞADASI Belediyesi'nin katkılarıyla Kirazlı Mahallesi’nde
düzenlenen ‘Kiraz Şenliği’ coşkuyla kutlandı. Gün
boyu süren şenlikte kurulan stantları ziyaret eden
Başkan Ömer Günel, “Kentimizin bereketini,
üreticimizin emeğini ve yerel üretimin
gücünü herkesle paylaştık” dedi. n 2’de

Kuşadası, Alaşehir ve Kemalpaşa’da hafta sonu coşku zirve yaptı

Kiraz coşkusuna
festival dopingi

ACILAR YAŞAnMASIn
KURBAn Bayramı’na sayılı
günler kala İzmir Esnaf ve
Sanatkarlar Odaları Birliği
Başkanı Yalçın Ata, hem şoför
esnafına hem de sürücülere önemli
uyarılarda bulundu. Ata, bayram
sevincinin, küçük dikkatsizlikler
sonucu acıya dönüşmemesi
gerektiğini vurguladı, geçmiş
yıllarda yaşanan kazaların bıraktığı
acılardan ders çıkarılması
gerektiğini belirtti. n Sayfa 6’da

Usta şair Nazım
Hikmet anılıyor
Nazım Hikmet Ran, ölümünün 62. yıl
dönümünde  Karşıyaka’da anılacak. 80.
Yıl Cumhuriyet Parkı Nazım Hikmet
heykeli önünde düzenlenen törende
usta şairin şiirleri okunacak. nSayfa 6’da

Kurban pazarı hazır
BoRnovA
Belediyesi,
Kurban Bayramı
için Işıkkent'te
kurduğu
modern Kurban

Pazarı’nı hizmete açtı. n Sayfa 3’te

Gerçekten bir etrafınıza bakın! 
Nedir bu bağırış çağırış? 
Kim, kime karşı neyin mücadelesini

veriyor? 
Hangi haktır ki; “söke söke alırız”

sloganlarına dönüşüyor? 
İşveren kim çalışan kim? 
Belediye, tuğla fabrikası mıdır ki

çalışanları, hakkını almak için 
böylesine sekter bir sendikal
hareket içinde olsun?

Bu davranış biçimi ile DİSK’in
geçmişine önderlik eden Kemal
Türkler ve Abdullah Baştürk gibi
isimlere haksızlık değil de nedir? 
DİSK, “bir sorumluluk abidesi
olarak” halktan ve haktan yana, 
vahşi kapitalizme ve emperyalizme
karşı emeği savunan, bunun
için mücadele verirken bedeller ödeyen
onurlu bir sendikadır. 

Bunu erozyona uğratmak buna
gölge düşürmek kimsenin haddi ve
hakkı olamaz.

Öte yandan; “emek en yüce
değerdir” diye diye gelen bir siyasi
partinin Belediye Başkanı da tıkandığı
noktada, “ne kadar haklı olsa da”
bütün yükü ve hatayı geçmiş 
dönem Belediye Başkanına
yüklememelidir. Bunun da mantığı
yoktur. Kaldı ki kamu kurumlarında
“hizmet sürekliliği” esastır.

Elbette, herkesin daha iyi yaşama
hakkı vardır. Elbette, işçi alın terinin
karşılığını fazlasıyla alabilmelidir. Bunda
hiçbir beis yok. Bu bağlamda İzmir
Büyükşehir Belediyesi’nin elindeki
olanakları işçisinden esirgediği
düşünülemez.

Ancak bu bir hesap kitap işidir. 
AKP iktidarının “bütünüyle siyasi
kaygılarla” CHP’li belediyeleri
“hem hukuki hem de ekonomik”
açıdan çalışamaz hale getirmeye
gayret ettiği bir süreçte yapılması
gereken, sağduyu ile bir araya 
gelip uzlaşmaktır. Aksi takdirde, bir
yandan İzmir halkını üzer, diğer yandan
AKP’nin ekmeğine yağ sürersiniz.

Hal böyleyken; birbirine karşı bu
kadar acımasız sözler edip,
değişik isnatlarda bulunduktan
sonra, yarın öbür gün bu grev
sona erdiğinde birbirinin yüzüne
nasıl bakacak ve nasıl birlikte
çalışacaksınız?

Hiç bunu düşündünüz mü?

Bi durun ya hu!

İDRİS AKYÜZ (Genel Yayın Yönetmeni)

İsmet Orhan

Bitkiyi ayrıştıran
insanı birleştirebilir mi?
n Sayfa 4’te

FeThİYe- Rodos hattında 436
yolcu kapasiteli deniz
otobüsüyle başlatılan
seferlerle, deniz yolu
ulaşımının yaygınlaştırılması
hedefleniyor. n Sayfa 35’te

Yalçın
Ata

Özgür
Özel

Yavuz
Ağıralioğlu

Cemil
Tugay

Uzatmayın artık
bitirin şu grevi!
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Kuşadası Belediyesi'nin
katkılarıyla Kirazlı Mahallesi'nde
düzenlenen ‘Kiraz Şenliği' 
coşkuyla kutlandı. Gün boyu süren
şenlikte kurulan stantları ziyaret
eden Başkan Ömer Günel,
"Kentimizin bereketini, üreticimizin
emeğini ve yerel üretimin gücünü
herkesle paylaştık" dedi.

Kirazlı Mahallesi'nde Kuşadası
Belediyesi'nin verdiği destekle
düzenlenen 'Kiraz Şenliği’ne ilgi
yoğun oldu. Şenlikte Kuşadası
Belediyesi Halk Dansları 
Akademisi bir gösteri sundu.
Şenliğin ilerleyen saatlerinde Kiraz
Güzellik yarışması düzenlendi.
Güzellik yarışmasında jüri üyeleri
tarafından dereceye girenlere
ödüller verildi.

2 dakikada 58 kiraz 
Şenlikte, Kirazlı halkının

yetiştirdiği kiraz ve diğer ekolojik
tarım ürünleri, açılan stantlarda
etkinliğe gelenlerin beğenisine
sunulurken düzenlenen kiraz yeme
yarışmasında Sökeli Hasan 
Can Avcı, 2 dakikada 58 kiraz
yiyerek şampiyon oldu.

Şenlikte ayrıca, Kirazlı köyü
üreticileri tarafından yetiştirilen
çeşitli türdeki kirazların seçimi
yapıldı. Jüri tarafından yapılan
seçimde dereceye giren kiraz
üreticilerine ödül olarak organik
gübre ve sırt tulumbası hediye edildi.

Günel’den teşekkür 
Kuşadası Belediyesi'nin

katkılarıyla düzenlenen kiraz
şenliğinde konuşan Başkan Ömer
Günel, "Kuşadası'nın bereketini,
üreticimizin emeğini ve yerel
üretimin gücünü Kiraz
Şenliği'nde hep birlikte kutladık.
Kaymakamımız İbrahim 
Keklik ve Milletvekilimiz Evrim
Karakoz ile birlikte katıldığımız
bu anlamlı şenlik; tarım 
ürünlerinden el emeği stantlara,

yöresel tatlardan kültürel etkinliklere
kadar dopdolu bir gün yaşatıyor.
Emeği geçen üreticilerimize
ve katkı sunan herkese teşekkür
ediyorum" diye konuştu.

Kiraz şenliği Tahsin Duru,
Gülseren Aydın Kula ve Selin
Hatipoğlu konserleriyle sona erdi.

Dev koro...
Kemalpaşa

Belediyesi’nin
organizasyonunda
bu yıl 52’nci 
kez düzenlenen
Altın Kiraz 
Kültür ve
Sanat Festivali
de dopdolu
programıyla
Kemal-
paşalıları bir
araya getirerek
coşku dolu anlara
sahne oldu

Festival alanında

kurulan stantlar, ziyaretçiler
tarafından yoğun ilgiyle karşılandı.
Belediye standını ziyaret eden
vatandaşlara, ilçenin simgesi olan
Kemalpaşa Kirazı’nın yanı sıra,
ilçenin bir diğer simgesi nazar
boncuğu hediye edilerek hem
bereket, hem de şans dileği

paylaşıldı. Bu
anlamlı jest,

Kemalpaşalılar
tarafından ilgi

görürken, hatıra
köşesi, şişme oyun
alanları ve
maskotlar festival
alanında samimi
bir atmosfer kattı.

Festivalin
ikinci gününde 

Atatürk
Anıtı’ndan

başlayan kortej
yürüyüşü, Polonya,

Gürcistan, Rusya ve
Bulgaristan’dan gelen halk

oyunları ekiplerinin renkli
kostümleri ve bandonun 
coşkulu ritimleri eşliğinde adeta 
görsel bir şölen sundu. Yüzlerce
kişinin coşkulu katılımıyla ilçe
merkezinden geçen kortej,
sokakları renklendirerek festival
alanına ulaştı ve büyük bir 
coşkuyla karşılandı. Her adımda
yükselen alkışlar, festivalin 
birlik ve dayanışma ruhunu en 
güzel şekilde yansıttı.

Festivalin en dikkat çekici
anlarından olan 4 farklı ülkenin
katılımıyla gerçekleşen halk dansları
gösterilerileri gerçekleştirildi. 

En iyi kiraz ödülü
Halk dansları gösterilerinin

ardından düzenlenen ‘En İyi Kiraz
Üreticileri Ödül Töreni’, ilçenin
tarımsal üretimine değer katan
çiftçileri onurlandırıldı. Festival
alanında yoğun ilgiyle gerçekleşen
törende, bu yılın en iyi kiraz
üreticileri tek tek sahneye davet
edilerek plaket ve hediyelerini aldı. 

Duman konseri
52’nci Kemalpaşa Altın Kiraz

Kültür ve Sanat Festivali doruk
noktasına Duman konseriyle ulaştı.
Türkiye’nin en sevilen rock
gruplarından Duman festivalin
finalinde Kemalpaşa’da sahne aldı.

Binlerce kişinin akın ettiği konser
alanı, saatler öncesinden dolarken,
Ayşegül Koç’un sunumunu
üstlendiği festivalde Duman’ın
sahneye çıkmasıyla birlikte coşku
tavan yaptı. Kalabalığın hep bir
ağızdan eşlik ettiği anlar, festival
tarihine unutulmaz bir gece olarak
kazındı. HABER MERKEZİ

Kuşadası, Manisa Alaşehir ve Kemalpaşa’da hafta sonu kiraz şenliklerinde coşku zirve yaptı.
Yarışmalarla, konserlerle zenginleştirilen etkinlikler kapsamında yılın en güzel kirazları da seçildi

Bornova Belediyesi’nin “Halay”
temasıyla düzenlediği 4. Halk
Oyunları Festivali, renkli görüntülere
sahne olan Gala Gecesi ile sona
erdi. Aşık Veysel Rekreasyon
Alanı Amfi Tiyatro’daki etkinlik büyük
ilgi gördü. “Halay” konseptiyle
düzenlenen festival, dört gün
boyunca kültürlerarası dayanışma
ve folklorik zenginliği bir araya
getirdi. Festival boyunca Gürcistan,
Rusya, Polonya ve Bulgaristan’dan
gelen konuk ekiplerle birlikte
toplam 30 ekip, 758 dansçı ve 9 farklı
yörenin oyunları sahnelendi.
Belediye Başkanı Ömer Eşki,
“Bornova’yı kültürle buluşturmaya,
halk oyunlarıyla dayanışmayı
büyütmeye devam ediyoruz” dedi.
HABER MERKEZİ

Aşık Veysel’de 
kültür rüzgarı esti

BORNOVA

Hayat Boyu Öğrenme Haftası
etkinlikleri çerçevesinde düzenlenen
Türk Halk Müziği konseri, Denizlililere
unutulmaz bir gece yaşattı. Halk
Eğitimi Merkezi bünyesinde eğitim
gören kursiyerlerin oluşturduğu Türk
Halk Müziği Korosu, seslendirdikleri
türkülerle izleyicilere adeta Anadolu
turu yaptırdı. Müzik öğretmeni İsmail
Özdemir şefliğinde sahne alan ve 35
kişiden oluşan koro, Anadolu’nun
farklı yörelerinden seçilen 18 türküyle
izleyenlere duygu dolu anlar yaşattı.
Türkülerle kimi zaman
hüzünlendiren, kimi zaman
neşelendiren koro, güçlü yorumları
ve uyumlu performanslarıyla
dinleyicilerden tam not aldı. Gecede
türkülerin yanı sıra halk oyunları
gösterisi de sahnelendi. İHA

Kursiyerlerden
türkü ziyafeti

DENİZLİ

Muğla Büyükşehir Belediyesi’nin
himayesinde bu yıl 7’ncisi
gerçekleştirilen Uluslararası Latmos
Ultra Maratonu, Kapıkırı Köyü’nde
başarıyla tamamlandı. Türkiye’nin
yüzde 100 keçi parkuruna sahip tek
ultra maratonu olma özelliğini taşıyan
bu özel etkinlik, doğa ile sporu bir
araya getirerek unutulmaz anlara
sahne oldu. Yarışa İran, Rusya,
Ukrayna, Rusya gibi ülkelerden
sporcular katıldı. Dört farklı parkurda
gerçekleşen Latmos Ultra
Maratonu’na Türkiye’nin birçok
şehrinden yaklaşık 350 sporcu
katıldı. Sporcular kadar onları
desteklemeye gelen aileler ve
izleyiciler sayesinde bölge, hem
ekonomik hem de tanıtım açısından
önemli bir ivme kazandı. İHA

Latmos Ultra 
Maratonu tamamlandı

MUĞLA 

Türkiye’nin önde gelen gastronomi destinasyonlarından Ayvalık,
bu yıl ilk kez düzenlenen GastroFest Ayvalık ile mutfak kültürünü
ulusal ve uluslararası sahneye taşıdı. Ayvalık Belediyesi ve
Belediye Başkanı Mesut Ergin’in ev sahipliğinde, Kırlangıç
Yaşam Merkezi'nde gerçekleşen festival, üç gün boyunca
binlerce ziyaretçiyi ağırladı. Festivalde, katılımcılar hem farklı
lezzetlerin tadına baktı hem de yöresel ürünleri yakından tanıma
fırsatı buldu. Tarihi Sabunhane Salonu’nda düzenlenen
oturumlarda gazeteciler, yazarlar ve tanınmış şefler, Ayvalık’ın
eşsiz lezzetlerini dünyaya tanıtmak amacıyla biraraya geldi.
Başkanı Mesut Ergin, “GastroFest Ayvalık’ın gelecek kuşaklara
bir kültürel miras olarak aktarılması için tüm imkânlarımızı
seferber edeceğiz” dedi. HABER MERKEZİ

Yerel lezzetler dünya sahnesinde
Burhaniye Belediyesi ile Susurluk Belediyesi’nin kültür ve sanat
alanındaki işbirliği, tiyatroseverleri anlamlı bir etkinlikte
buluşturdu. Bu işbirliği kapsamında, Susurluk Belediyesi
Gençlik Tiyatrosu tarafından sahnelenen, usta isimler Müjdat
Gezen ve Kandemir Konduk’un kaleme aldığı “Artiz Mektebi”
adlı tiyatro oyunu, Reha Yurdakul Kültür Merkezi’nde
izleyicilerle buluştu. Yönetmenliğini Onur Bozhan’ın üstlendiği
oyun, seyircilerden büyük beğeni topladı. Oyun sonunda
sahneye çıkan Kent Tiyatrosu Sanat Yönetmeni Ender Kurt,
başarılı yönetmen Onur Bozhan’a teşekkür ederek çiçek
takdim etti. Kurt, iki belediye arasında kurulan bu değerli
kültürel köprünün, sanatın birleştirici gücünü bir kez daha
gözler önüne serdiğini ifade etti. HABER MERKEZİ

Artiz Mektebi izleyicilerle buluştu

Kuşadası Kiraz Festivali’nde kirazlardan yapılmış Türk Bayrağı büyük ilgi gördü. Belediye Başkanı Ömer Günel, festivale emeği geçenlere teşekkür etti.

Kiraz coşkusuna
festival dopingi...
Kiraz coşkusuna
festival dopingi...
Kiraz coşkusuna
festival dopingi...
Kiraz coşkusuna
festival dopingi...
Kiraz coşkusuna
festival dopingi...

MANİSA’nın Alaşehir ilçesine bağlı Uluderbent
Mahallesi'nde bu yıl düzenlenen Geleneksel
Uluderbent Kiraz Festivali, renkli görüntülere
sahne oldu. Festival kapsamında
gerçekleştirilen “En Güzel Kiraz”
yarışmasında 41 üretici birincilik
için kıyasıya mücadele
etti. Yarışmanın birincisi 
Cihat Tekbacak oldu.

MANİSA’nın Alaşehir ilçesine bağlı Uluderbent
Mahallesi'nde bu yıl düzenlenen Geleneksel
Uluderbent Kiraz Festivali, renkli görüntülere
sahne oldu. Festival kapsamında
gerçekleştirilen “En Güzel Kiraz”
yarışmasında 41 üretici birincilik
için kıyasıya mücadele
etti. Yarışmanın birincisi 
Cihat Tekbacak oldu.

41 üretici yarıştı...41 üretici yarıştı...41 üretici yarıştı...41 üretici yarıştı...41 üretici yarıştı...
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Aliağa, Ege’nin turizmde
yükselen yıldızı olma yolunda
önemli bir adım daha atıyor.
Bölgenin turizm potansiyelini
artırmayı hedefleyen Aliaport
Deniz Yolcu İskelesi Projesi,
kente yeni bir soluk katacak. 

İzmir Kâtip Çelebi
Üniversitesi Turizm Fakültesi
öğretim üyeleri Doç. Dr.
Nazım Çokişler ve Dr. Özgür
Sarıbaş’ın kaleme aldığı
“Aliaport Deniz Yolcu
İskelesi’nin Aliağa’nın Turizm
Potansiyeli Açısından SWOT
Analizi ile Değerlendirilmesi”
başlıklı rapor, kamuoyuna
sunuldu.  Yaz sezonuyla birlikte
başlaması planlanan seferler
öncesinde, projenin kente
sağlayacağı çok yönlü katkılar
bilimsel veriler ışığında
değerlendirildi.

Aliağa’daki ALBEST Tesisleri
Atla Terapi Merkezi'nde

gerçekleştirilen sunum
toplantısına; Aliağa Kaymakamı
Zekeriya Güney, Belediye
Başkanı Serkan Acar, kamu
kurum ve kuruluş temsilcileri,
muhtarlar, meslek odası ve
kooperatif yöneticileri ile çok
sayıda davetli katıldı.

Sunumu gerçekleştiren Doç.

Dr. Nazım Çokişler, Aliaport’un
Aliağa’nın turizm potansiyelini
harekete geçirecek bir
kaldıraç olacağına dikkat
Gerçekleştinriğimiz analizler,
projenin sadece turizm
açısından değil, aynı zamanda
sosyal, kültürel ve ekonomik
boyutlarda da ciddi kazanımlar

sağlayacağını ortaya koyuyor”
ifadelerini kullandı.

Toplantının açılışında konuşan
Aliağa Belediye Başkanı Serkan
Acar, üniversite işbirliğiyle
hazırlanan bu kapsamlı raporun
tüm ilçe için yol gösterici
olduğunu belirterek, “Aliağa’nın
sahip olduğu potansiyeli en
verimli şekilde değerlendirmek
adına bu tür analizler çok
kıymetli. Bu kent hepimizin;
dolayısıyla her birimize bu
süreçte önemli görevler düşüyor.
Turizmde marka kent olma
hedefimize hep birlikte
yürümeliyiz” diye konuştu.

Aliaport’un faaliyete
geçmesiyle Aliağa’nın yalnızca
ulaşım değil, yaşam ve kalkınma
dinamiklerinde de önemli bir
dönüşüm yaşayacağına işaret
eden Acar, tüm paydaşları bu
sürecin bir parçası olmaya davet
etti. HABER MERKEZİ 

Aliağa’yı deniz yolu üzerinden Avrupa’ya açılacak önemli bir kapı haline getirmeyi hedefleyen Aliaport Deniz Yolcu
İskelesi Projesi, kentin ekonomik ve kültürel gelişimini derinden etkileyecek bir dönüşüm hamlesi olarak öne çıkıyor

Muğla Büyükşehir Belediyesi ve
İDO işbirliğiyle hayata geçirilen
Fethiye-Rodos deniz otobüsü
seferleri hizmete girdi.   Fethiye-
Rodos hattında 436 yolcu kapasiteli
deniz otobüsüyle başlatılan
seferlerle, deniz yolu ulaşımının
yaygınlaştırılması hedefleniyor.
Seferler Haziran ve Eylül aylarında
haftanın 4 günü, Temmuz ve
Ağustos aylarında ise her gün
düzenlenecek. Sefer süresi tahmini
olarak yaklaşık 2 saat sürecek.
Fethiye’den 08.30’da, Rodos’tan
17.30’da hareket edilecek. Bilet
satışları, İDO’nun resmi internet

adresi www.ido.com.tr üzerinden
başladı. Yunanistan’ın yaz
sezonunda sunduğu kapıda vize
kolaylığı sayesinde Türk
vatandaşları Schengen vizesi
almadan Rodos’u ziyaret etme
imkânı sunulmuş olacak. 

Yolcular, gidiş-dönüş ve tek yön
bilet seçenekleriyle farklı fiyatlardan
yararlanabilecek. Tarifeye göre,
yetişkinler için gidiş-dönüş açık
bilet (open return) 85 Euro, aynı gün
dönüş biletleri ise 70 euro olarak
belirlendi. Tek yön bilet almak
isteyen yetişkinler ise 45 Euro
ödeyecek. Çocuk yolcular (6-12

yaş) için gidiş-dönüş açık bilet fiyatı
45 Euro, aynı gün dönüş bilet fiyatı
40 Euro, tek yön bilet fiyatı ise 35
Euro olarak duyuruldu. Bebekler (0-
6 yaş) için ise tüm bilet türlerinde
ücret sabit tutuldu ve 10 Euro olarak
belirlendi. Liman vergilerinin bilet
fiyatlarına dahil olmadığı bildirildi.
Ayrıca kamu çalışanları için indirim
uygulanacak. 

Kıyı Ege Belediyeler Birliği ve
Muğla Büyükşehir Belediye
Başkanı Ahmet Aras "Dünya Kenti
Muğla’mızı uluslararası arenada
tanıtan hizmetlere devam edeceğiz"
dedi. İHA

BELEDİYE BAŞKANI SERKAN ACAR, ALİAĞA’NIN ROTASINI DENİZLERE ÇEVİRDİĞİNİ SÖYLEDİ  

Aliaport doping olacak

Bayram öncesi
evde bakım hizmeti 

Muğla Büyükşehir Belediyesi,
Kurban Bayramı öncesi yaşlı, yatağa
bağımlı ve bakıma muhtaç
vatandaşların kişisel bakımlarını
yapmaya devam ediyor. Evde Bakım
Hizmetiyle yaşlı, yatağa bağımlı ve
bakıma muhtaç kişilerin saç kesimi,
tırnak kesimi, pansumanı ve genel
tedavisi yapıldı. Bugüne kadar 26 bin
68 haneye ilk ziyaret yapılırken, 25
bin 415 kişiye toplam 336 bin 203
tıbbi müdahale, 5 bin 647 kişiye 93
bin 350 genel bakım hizmeti verildi.
Hizmetler kapsamında; muayene,
psikolog ve diyetisyen desteği gibi
sağlık hizmetleri de sunuluyor. İHA 

MUĞLA 

Fethiye-Rodos seferleri başladı

Manisa Su ve Kanalizasyon İdaresi
(MASKİ) Genel Müdürlüğü, Manisa
Büyükşehir Belediye Başkanı Mimar
Ferdi Zeyrek’in 17 ilçeye eşit hizmet
ulaştırma hedefi doğrultusunda
altyapı yatırımlarına hız kesmeden
devam ediyor. Bu kapsamda,
Demirci ilçe merkezinde yapılan 155
kilometrelik altyapı çalışmalarında
son aşamaya gelindi. Genel Müdür
Yardımcısı Bircan Kaynak, “Demirci,
altyapıdan üstyapıya yeni bir çehreye
kavuşacak” diye konuştu.
HABER MERKEZİ

Demirci’de altyapı tamamlanıyor
Dünya Çevre Günü dolayısıyla
Kazdağları’nın zirvesi olan Sarıkız
Tepesi’nde çevre temizliği etkinliği
düzenlendi. Doğayı ve çevreyi
korumaya dikkat çekmek amacıyla
gerçekleştirilen etkinlik yoğun ilgi
gördü. Kazdağları’nın zirvesinde ve
halk arasında bilinen Sarıkız
efsanesinin geçtiği Sarıkız Tepesi’nde
yapılan temizlik çalışmasıyla,
bölgenin doğal değerlerine sahip
çıkma mesajı verildi. Etkinlik boyunca
plastik atıklar, şişeler ve diğer çöpler
toplanarak alan temizlendi. İHA

Kazdağları’nda çevre temizliği

Çanakkale Ezine’de Dalyan köyündeki Alexandria Troas Antik
Kenti'nin 2 bin yıllık iç limanı, denizle bağlantısı kesilince, doğa

şartlarına bağlı olarak kalp şeklini aldı. İçerisindeki tuzlu su da yılın
belli dönemlerinde pembe renge dönüşünce ortaya kalpli pembe
göl çıktı. Göl, bugünlerde yeniden pembeleşmeye başladı. İHA

Kalpli pembe göle dönüştü

Aliaport Deniz Yolcu İskelesi Projesi ile kentin sanayi gelişiminin yanında turizme sektörüne de katkı sağlanması hedefleniyor.

Kurban Pazarı kapılarını açtı

‘Amacımız daha 
temiz bir kent’

Yunusemre Belediye Başkanı Semih
Balaban, görevdeki 14 ayda yaptığı
çalışmaları 1. Yıl Buluşması’nda
anlattı. Halkçı, katılımcı ve tasarruf
odaklı belediyecilik anlayışıyla
çalıştıklarına dikkat çeken Başkan
Balaban, ilçeyi ileriye taşıyacaklarını
vurgulayarak “Daha temiz, daha
yeşil, daha sağlıklı, daha eşit, daha
şeffaf ve daha umutlu bir Yunusemre
için çalışmaya devam edeceğiz.
Çevremizi, sokaklarımızı ve havamızı
temiz tutmak; sadece yerine
getirilmesi gereken bir görev değil,
birlikte yaşamanın vazgeçilmez bir
gereğidir” dedi. İHA 

YUNUSEMRE

Bornova Belediyesi, Kurban Bayramı
için Işıkkent'te kurduğu modern Kurban
Pazarı’nı hizmete açtı. Türkiye'nin dört bir
yanından gelen hayvan satıcılarının ve
vatandaşların ihtiyaçları düşünülerek
hazırlanan pazarda; hijyen, güvenlik ve
konfor ön planda tutuldu. 120 çadırın
kurulduğu pazarda 62 çadır büyükbaş, 58
çadır ise küçükbaş hayvanlar için
hazırlandı. Her biri 112 metrekare olan
çadırların hemen yanında su hatları yer
alırken, alana iki farklı noktaya yerleştirilen
konteyner tuvalet ve banyolar sayesinde
hijyen koşulları üst düzeye çıkarıldı.

Öte yandan Buca Belediyesi,
vatandaşların ibadetlerini hijyenik ve
güvenli koşullarda yerine getirebilmeleri
için denetim çalışmalarına hız verdi.
Veterinerlik ve Zabıta Müdürlüğü ekipleri,
ilçedeki kurbanlık satış alanlarında sahaya
inerek hem hayvan sağlığını hem de
yasal uygunluğu titizlikle kontrol ediyor.
Buca Belediyesi Veterinerlik İşleri
Müdürlüğü ve Zabıta Müdürlüğü’ne bağlı
ekipler, başta Kaynaklar bölgesi olmak
üzere kurbanlık satış pazarlarını tek tek
dolaşarak denetimlerini gerçekleştirdi.
HABER MERKEZİ 
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Rus ve Ukrayna heyetleri, kalıcı
barış için İstanbul'da biraraya geldi.
Çırağan Sarayı’nda gerçekleşen
toplantının açılışın konuşmasını Dışişleri
Bakanı Hakan Fidan yaptı.

Rus ve Ukrayna heyetlerine hitap
eden Fidan, "Ateşkes ve barış
arayışlarımız çerçevesinde yeniden
İstanbul'da biraraya gelmiş bulunuyoruz.
16 Mayıs'tan iki hafta sonra ikinci tur
doğrudan temasları gerçekleştirecek
olmaktan memnuniyet duyuyoruz.
Liderlerimizin ortak iradeleri temelinde
bu temaslara devam etmekteyiz. Sayın
Cumhurbaşkanımız; sayın Zelenksy ve
sayın Putin ile sürekli temas halinde
sürecin ilerlemesi için azami gayret sarf
etmektedir. Nitekim ilk toplantıya
müteakip sayın Cumhurbaşkanımız
talimatlarıyla geçtiğimiz hafta Moskova
ve Kiev ziyaretlerinde bulunarak
bugünkü toplantını hazırlıklarını
gerçekleştirme imkanımız oldu. Her iki
tarafla da konuyu enine boyuna

samimiyetle ele aldık" ifadelerini
kullandı.

16 Mayıs'ta yapılan ilk toplantıda
alınan kararları hatırlatan Fidan,
"İlk toplantıda alınan kararların hayata
geçirilmesi için taraflar önemli adımlar
attılar. Biner kişilik mübadele kısa
sürede tamamlandı. Her iki taraf da

vaat ettiği üzere ateşkese ve
müteakip adımlara yönelik tutumlarını
belirledi. Bugün biraraya gelerek
bu tutumları karşılıklı ele alma
iradelerini ortaya koydular.
Görüşmelerin verimli geçerek en kısa
zamanda somut ilerleme sağlanması ve
arzu edilen sonuca ulaşılması temel

beklentimizdir" diye konuştu.
Amerika'nın görüşmelere yönelik

desteğini önemli bulduklarının altını
çizen Fidan, "Sayın Trump'un barışın
tesisi konusundaki kararlılığı yeni bir
fırsat penceresi aralamıştır. Asıl olan
sürdürülebilir bir barışın sağlanmasıdır.
Böylelikle küresel alanda yaşanan enerji,
gıda ulaştırma güvenliği gibi pek çok
meselenin çözümüne katkıda
bulunacaktır. Bu süreçte Türkiye olarak
her türlü kolaylaştırıcı adımı atmaya
hazırız. Aynı coğrafyayı paylaştığımız
iki ülkenin Türkiye'ye duyduğu güven,
bizim için her türlü mülahazanın
ötesindedir. Burada yapacağınız
görüşmeler bölgesel ve küresel açıdan
ortak geleceğimiz üzerinde belirleyici
olacaktır. Tüm dünyanın gözü, sizlerin
burada yapacağı temaslara odaklanmış
durumdadır. Bu fırsattan azami ölçüde
yararlanarak bizleri barışa bir adım daha
yaklaştıracak somut neticeler alacağınıza
canı yürekten inanıyoruz" dedi. İHA

Meclis'te tamamlanan ve Genel Kurul'a
gelmesi beklenen 10. Yargı Paketi'ne DEM
Parti'den veto geldi. DEM Parti, yeni sürecin
gereklerini taşımadığı gerekçesiyle 10. Yargı
Paketi'ne muhalefet şerhi düştü. Kamuoyunda
"10. Yargı Paketi" olarak bilinen Ceza ve
Güvenlik Tedbirlerinin İnfazı Hakkında Kanun
ile Bazı Kanunlarda Değişiklik Yapılmasına
Dair Kanun Teklifi, TBMM Adalet
Komisyonu’nda kabul edildi. DEM Parti 10.
Yargı Paketi şerhini paylaşarak, paketin hukuk
devleti ilkesi, infazda eşitlik ve toplumsal barışın
tesisi açısından önemli eksiklikler taşıdığını
ifade etti.  Yasa teklifinin keyfi uygulamalara açık
bir zemin oluşturduğu ifade edilen şerhte ayrıca
bu paketin barış sürecine katkı sağlamadığı
belirtildi. 

Öte yandan İmralı Heyeti üyesi Ahmet Türk,
MHP lideri Devlet Bahçeli ile yaptıkları

görüşmede, Bahçeli'nin "Eğer siyasi hesaplar
yapsaydım bugün böyle bir çağrı yapmazdım.
Böyle bir yola girmezdim. Ama Ortadoğu'ya
baktığımızda, dünyaya baktığımızda,
Türkiye'nin geldiği noktaya baktığımızda,
Kürt ve Türk kardeşliğini biz gerçekleştirmek

zorundayız" dediğini aktardı. Türk, yeni infaz
paketini eleştirerek, "Hayal kırıklığı yarattı.
Beklentilere cevap verecek bir süreç başlamadığı
için endişelerimiz büyüdü" dedi. Ahmet Türk
yeni infaz paketine dair de şunları söyledi:

"Eleştiriler var, hatta güvensizlik var.
Bunların samimi olmadığı konusunda.
Aslında biz bu samimiyeti gördük. Ama
açıkça söylemek gerekir ki, son dönemde
özellikle bayramdan önce beklentilere cevap
verecek bir süreç başlamadığı için endişelerimiz
büyüdü. Ama inanıyorum ki bu süreç, yine
devam eder. Ama bugün ortaya koydukları infaz
yasası ve bu infaz yasasında hiçbir şeyin
olmaması, beklentilerimize yanıt vermeyecek
bir noktada olması, bizlerde bir hayal kırıklığı
yarattı. Umut ediyoruz ki, Ekim ayında
beklentilerimize yanıt verecek bir sürecin
başlamasıdır." HABER MERKEZİ

DEM'den Yargı Paketi'ne şerh

Dışişleri Bakanı Hakan Fidan, Rusya ve Ukrayna zirvesinin açılışında bir konuşma yaptı. Fidan, "Asıl olan
sürdürülebilir bir barışın sağlanmasıdır. Türkiye olarak her türlü kolaylaştırıcı adımı atmaya hazırız’’ dedi
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‘Sürdürülebilir barış’

19 Mart'ta yapılan operasyonların
ardından İstanbul Büyükşehir
Belediye  Başkanı Ekrem
İmamoğlu'nun tutuklanmasının
ekonomiye yönelik etkileri iktidarda
görüş ayrılıklarına neden oldu.  AK
Parti Genel Başkan Yardımcısı Nihat
Zeybekci, "Tabii ki ekonomiye zarar
verdi. Buna 'vermedi' demek söz
konusu olamaz" ifadelerini
kullanırken, Cumhurbaşkanı
Yardımcısı Cevdet Yılmaz da
"Ekonomiye başlı başına bir etki
etmedi" yanıtını verdi.
HABER MERKEZİ

İktidarda 'İmamoğlu' çatlağı
2023 Cumhurbaşkanlığı Genel

Seçimleri’nde Cumhurbaşkanı Adayı
olan Sinan Oğan, uzun süre sonra ortaya
çıktı. Uzun süredir ortalıkta görülmeyen
Oğan, son olarak Azerbaycan'da
görüldü. Bakü’de bulunan ve oldukça
popüler olan Si̧rvanşah Restoran’ına
giden Oğan, burada antika eşyalarla
fotoğraf çektirdi. Oğan'ın fotoğrafları
restoranın hesabından "Tanınmış
siyasetçi, siyaset bilimi doktoru ve 2023
Türkiye Cumhurbaşkanlığı seçimleri
adayı Sayın Sinan Oğan, 'Şirvanşah'
Müze-Restoranı’nda" notuyla paylaşıldı.
HABER MERKEZİ

Oğan Azerbaycan'da görüldü

Amerika'nın
görüşmelere
yönelik
desteğini
önemli
bulduklarının
altını çizen
Hakan Fidan,
"Sayın
Trump'un
barışın tesisi
konusundaki
kararlılığı yeni
bir fırsat
penceresi
aralamıştır’’
dedi.

CHP'li belediyelere yönelik operasyonda
gözaltı sayısı 38'e çıktı. Gözaltı kararı
verilenlerin sayısı da 49'a yükseldi. Gözaltına
alınanların bugün adliyeye sevki bekleniyor.

CHP'li belediyelere yönelik Cumartesi
sabahı düzenlenen operasyonda yeni bir
gelişme yaşandı. Gözaltına alınanların sayısı
38'e yükseldi. Soruşturmada 'örgüt lideri'
olduğu belirtilen Aziz İhsan Aktaş'ın 'etkin
pişmanlık'tan yararlanmasının ardından CHP'li
belediyelere 31 Mayıs’ta operasyon yapıldı.
İstanbul Cumhuriyet Başsavcılığı'nca,
Büyükşehir'e yönelik yürütülen "yolsuzluk"
iddialı soruşturma kapsamında, 5. dalga

operasyon başladı. 4 farklı soruşturmada,
aralarında Büyükçekmece Belediye Başkanı
Hasan Akgün, Gaziosmanpaşa Belediye
Başkanı Hakan Bahçetepe, Avcılar Belediye
Başkanı Utku Caner Çaykara, Adana Ceyhan
Belediye Başkanı Kadir Aydar, Adana Seyhan
Belediye Başkanı Oya Tekin, İBB Genel
Sekreter Yardımcısı Erdal Celal Aksoy, CHP
PM üyesi Baki Aydöner ve eski CHP Milletvekili
Aykut Erdoğdu'nun da yer aldığı kişiler
gözaltına alındı. Gözaltı kararı verilenlerin sayısı
49'a, gözaltına alınanların sayısı ise 38'e çıktı.
Gözaltına alınan 4 isim henüz açıklanmadı.
HABER MERKEZİ

Bugün adliyeye çıkacaklar

RUSYA VE UKRAYNA HEYETLERİ, İSTANBUL ÇIRAĞAN SARAYI’NDA BİRARAYA GELDİ

Günümüz DÜNYASINDA,
Yaklaşık olarak,
8.5 milyar İNSAN…
4200 DİN…
210 DEVLET…
Birbirini,
Evirip çevirip,
yöneterek yaşıyorlar…

HHH

Dinlerin en yaygın olanlarından,
Hristiyanlık ile Müslümanlığın,
Peygamberlerinin ilginç BİTKİ

AYRIŞMALARI var?..
Vatikan Papa’sı,
Müslüman cemaat - tarikat ve siyasi

liderlerinin,
Şifa hediyesi diye götürdükleri,
ÇÖREK OTU bitkisini reddeder !…
Çünkü !
Hristiyan peygamberi İsa’nın en çok

sevdiği bitki olan SARMISAKTAN,
İslam peygamberi Hz. Muhammed,
nefret eder …
Öyleki !
Bu “kötü kokulu” bitkiyi yiyenler,
Cemaatle namaz kılmaya dahi

gelmesinler diyerek yasak koymuş …
Her din ve temsilcisi,
Yaradana değişik isimler koyarak,
İnandıklarını ve her şeyin ondan geldiğini

söylüyorlar …
O halde !
Bitkileri yaradan yaratmadı mı ?
Ondan gelmedi mi ?
Neden ayrıştırıyorlar?
Yoksa !
Kendi nefisleri söz konusu olunca,
Yaradanın yarattıkları gölgede mi kalıyor?
Bu açıdan bakıldığında,
Bitkiyi ayrıştıranlar,
İnsanı birleştirebilir mi sorusu akıllarda

yer buluyor …
Dolayısıyla…
Zamana ve mekana,
Akıl dışı itaat etmek,
Ağır bedelleri beraberinde getiriyor.
Ahlaksızlığın…
Adaletsizliğin…
Sevgisizliğin…
Fakirliğin…
Bu bedeller sonucunda yaşandığını inkar

etmemiz mümkün olabilir mi ?…
HHH

Ah ulan,
VATİKAN !…
Ah ulan,
WASHİNGTON !…
Bu iki merkezin,
Yukardaki “ din eksenli ”zihniyetle,
Tarihte en iyi verim aldıkları topraklar,
ANADOLU toprakları ile,
ARAP yarımadası olmuştur …
Tarihteki geçmişi,
Ve Arapları anlatmaya gerek

görmüyorum…
Zaten,
Bilgi ve belgeler ortada …
Günümüz Anadolu’suna gelince?
Cumhuriyet Türkiye’sini,
Öylesine yok olmaya vardırdılar ki !
Aklı ve vicdanı olanların,
Hala !
Kör…
Sağır…
Dilsiz…
olmalarını içime sindiremiyorum …
ATATÜRK milliyetçiliğine karşı,
Kontrollerindeki,
Sahte milliyetçiliği kurdurdular…
Yetmedi,
Türk- İslam senteziyle süslediler …
Sonuç ?
Türklük silinmek üzere !…

H

Kürt -İslam sentezini devreye soktular,
Açılım
Saçılım
Çözüm
Barış oyalamalarıyla süslediler…
Sonuç ?
Fiyaskonun fiyaskosu,
Kürtler,
İsrail sömürgesi halinde,
Silinmek üzereler…

H

Ülkenin kurucu partisi CHP’yi,
Paraladılar - parçaladılar…
Sonuç ?
Atatürk’ün ekmeğini yiyenler,
Kabuk değiştiriyor,
Cumhuriyet rejimi bitmek,
Şeriat rejimi gelmek üzere …

HHH

SONUCUN, SONUCU MU ?
Türkiye Cumhuriyeti devletine yerleşmiş,
Vatikan ve Washington memurlarını,
Ülkelerine geri gönderemediğimiz

sürece…
Aklın ve bilimin yolunu açamadığımız

sürece …
Yaradan ile kulun arasından

çekilemediğimiz sürece …
Ne kula kulluk dönemlerimiz…
Ne fakirliğimiz…
Ne tam bağımsızlığımız…
Ne de insanca yaşama hayallerimiz…
Hep havada asılı kalacak,
Daha da derinleşecek …

HHH

Haaa !!!
Az kalsın unutuyordum ?
Hem güldüğüm,
Hem üzüldüğüm,
Hem de çok düşündürücü bulduğum,
İki ANEKTOT aktarayım ?…
1- Geçmişte …
İmrozlu Kritovulos
Fatih Sultan Mehmed’e,
“ sen persleşmiş Yunan’sın, o yüzden

padişahlığın ötesinde yeni peygambersin “
dediğinde,

Fatih,
Imroz adasını diğer adıyla Gökçe adayı,

İmrozlu’ya hediye ediyor …
2- Yakın geçmişte …
Türk - İslam sentezinin ön kurucusu
Albay Alpaslan TÜRKEŞ,
“ derin ülkücülük, Muhammed’in

ümmeti demektir “ diyordu …
İslam peygamberi Muhammed,
Sarımsağı yasak ilan etmişti …
Oysa Türkeş,
Her gün cebinde taşıdığı bir avuç

sarmısak yerdi …

İsmet Orhan

Bitkiyi ayrıştıran
insanı birleştirebilir mi?
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Büyükşehir Belediyesi işçilerinin grevin 5.
gününde Cumhuriyet Meydanı’nda
gerçekleştirdikleri eylemde DİSK Genel İş 1, 2, 3 ve
9. şube başkanları birer konuşma yaptı. Genel İş
İzmir 2 No'lu Şube Başkanı Ercan Gül, Büyükşehir
Belediye Başkanı Dr. Cemil Tugay’ı hedef alarak,
“Cemil Başkan, daire başkanları, şefler ve
avukatları, formen arkadaşlarımız, hiç
tanımadığımız ne olduğu belli olmayan zibidilerle
gelmiş çöplerimizi topluyor. Dışarıdan getirdiği 
halk diye tabir ettiği ve ne olduğu belli olmayan
insanları tanımıyoruz, bu greve zarar vermeye
çalışıyorlar” dedi. Genel İş İzmir 1 No'lu Şube
Başkanı Engin Topal ise Menderes Belediye
Başkanı İlkay Çiçek’e seslenerek, “Düne kadar
aramızda işçiydi, şimdi Menderes Belediye 
Başkanı. Ne oldu belediye başkanı seçildin de işçi
sınıfını mı unuttun?” diye sordu.

‘Eşit işe eşit ücret’
İzmir Büyükşehir Belediyesi’nde çalışan

23 bin işçinin 29 Mayıs’tan itibaren başladığı
grev, karşılıklı restleşmelerle devam ediyor.
Grevin 5. gününde işçiler bu kez Cumhuriyet
Bulvarı’nda kortej oluşturarak Cumhuriyet
Meydanı’na yürüyüş gerçekleştirdi. Şube
yöneticilerinin Cumhuriyet Meydanı’nda yaptıkları
konuşmalara ise önceki akşam Başkan Cemil

Tugay’ın ilçe belediye başkanlarıyla Kordon’da çöp
toplaması damga vurdu. 

5 gündür onurlu bir şekilde mücadele ettiklerini
vurgulayan DİSK/Genel-İş İzmir 2 No’lu Başkanı
Ercan Gül, “Tek talebimiz eşit işe eşit ücret almak,
bu da en doğal hakkımız. Aylarca sizin kiranızı ve su
faturalarınızı anlattık. Bizi anlamayanlar, bizden
anlayış bekliyorlar. Bu İzmir Büyükşehir
Belediyesi’nin emekçilerinin en doğal haklı
taleplerini masalarda dile getirdik, ancak onlar
kulaklarını tıkadılar. ‘Nasıl bu işi çözeriz? Nasıl

kaosa sürükleriz?’ diye düşünüyorlar. Neden
ısrarla bizi greve çıkarmak için uğraştırdınız?
Bizi burada halka linç ettirmek istiyorlar. Çağrı
yapıyorlar çöp toplatmak için. Gelin bu işi
masada çözelim. İzmir’i işçi tertemiz
eder. Fuarda arkadaşlarımızla sohbet ederken bizi
aradılar ‘Cemil Başkan çöp toplamaya gelecekmiş’
dediler. Gerçekten şok olduk. Cemil Başkan, daire
başkanları, şefler ve avukatları, formen
arkadaşlarımız, hiç tanımadığımız ne olduğu belli
olmayan zibidilerle gelmiş çöplerimizi topluyor.

Dışarıdan getirdiği halk diye tabir ettiği ve ne olduğu
belli olmayan insanları tanımıyoruz, bu greve zarar
vermeye çalışıyorlar. Bizi oyuna getirmeye
çalışıyorlar. Bizi esnafla karşı karşıya getirmeye
çalışıyorlar. Sabırlı olacağız. Biz sorumluluğumuzu
biliyoruz ve öfkemize yenik düşmeyeceğiz. Bu toplu
sözleşme kazanımlarına hiçbir arkadaşımız zarar
vermeyecek. Israrla bizi kaosa sürüklemek istiyorlar.
Belediye başkanları çöpümüzü toplamayı bıraksınlar
gitsinler ilçelerine hizmet etsinler. 21 yıldır bu
belediyede çalışıyorum. Biz grev yaşamadık ancak
ilçe belediyelerde gördük. Diğer ilçelerde hiçbir
belediye başkanının çıkıp çöp topladığını görmedik.
Hangi grevde çöp topladın da geliyorsun burada
bizim ekmeğimize zarar veriyorsun” dedi.

‘Zibidiler’ göndermesi
Bir kadın işçiye yönelik sözlü tehditte

bulunulduğunu iddia eden Gül, “1 kadın arkadaşımız
‘grev kırıcılığı yapıyorsun’ diyor. Bir zibidi de elinde
sopa ile ‘senin kafanı patlatırım’ diyor. Yeri
geldiğinde kadın haklarını bizden çok savunuruz
diyenler yanlarında kadınların kafasını patlatacak
zibidiler getiriyorlar. Nasıl ki AK Partili
belediyelerde grev olduğunda, oradaki belediye
başkanları çıkıp, emekçilere baskı uyguluyorsa,
TOMA’yla saldırıyorlarsa, biz de görüyoruz ki
burada grev kırıcı bir başkanımız var. Grev kırıcı
belediye başkanımız herkese hayırlı olsun.
Görüyoruz ki iyi temizlik de yapıyor. Hemşehri
İletişim Merkezi çöp ile ilgili şikâyette bulunan
vatandaşlara bizim sendikamızın numarasını vermiş.
Vatandaş da bizi arıyor ‘gelin çöpleri toplayın’ diye.
Biz de çöp gördüğümüzde Cemil Başkan’a haber
vereceğiz gel topla diye. Kirli siyaset yaparak Memiş
Başkan’la Hamza Dağ ile arasındaki oy farkını
konuşmuşuz diyorlar. Böyle siyaset yapmayın. Ne
Memiş Başkanımızı ne başka arkadaşımızı onların
kirli siyasetine boyun eğdirmeyeceğiz. Görüşme
bekliyoruz, hala görüşme bekliyoruz. Umarım kısa
zamanda görüşme gelir. Umarız çöp toplama işi
bitmiştir de masaya otururuz. Gerçekten üzülüyoruz,
belediye başkanının çöp toplamasına üzülüyoruz.
Gerçekten utandık!” diye aktardı.

‘Suç işliyorsunuz’
DİSK/Genel-İş İzmir 2 No’lu Şube Başkanı

Engin Topal, “İzmir Büyükşehir Belediyesi tarihine
baktığımızda böyle bir şeyle hiç karşı karşıya
kalmamıştık. Düşünün ki İzBB Başkanı Alsancak’ta
çöp topluyor. Bu ne kendisine ne de belediyeye
yakışmıştır. Burada aylardır hep birlikte hak hukuk
mücadelesi veriyoruz. Biz senin bireysel
çalışanlarınız değiliz, biz senin işçin değiliz. Biz
İzBB çalışanıyız. Siz dört yıllığına seçildiniz.
Alsancak’a yürüyüp sanki bu şehrin patronu gibi
davranmaya hakkınız yok. Biz Anayasa’dan gelen
hakkımızı kullanıyoruz. Siz bu davranışınızla
Anayasal hakkımızı çiğneyip suç işliyorsunuz. Her
ilçeden, belediyeden ‘tweet’ler havada uçuşuyor.
Üzülerek izliyoruz. Ömer Eşki Başkanımız
SODEM-SEN’in de yöneticisi. ‘Tweet’ atacağına
toplu sözleşmeyi masada bitirelim!” ifadelerini
kullandı. HABER MERKEZİ

‘Umarız çöp toplama işi
biter de masaya otururuz’
İzmir Büyükşehir Belediyesi’ndeki grevin beşinci gününde grevci işçiler aileleri, çocukları ile birlikte Cumhuriyet
Meydanı'nda toplandı. Yürüyüşe katılan bir çocuğun taşıdığı ‘Babamla ben de grevdeyim’ pankartı dikkat çekti

İzmir Büyükşehir Belediye Başkanı
Cemil Tugay, grevin beşinci gününde
yaptığı konuşmada Genel-İş Şube
yöneticileri ve Ege Temsilcisi’nin açık
ve aleni olarak çalışanları tehdit ettiğini
öne sürerek, “Genel-İş Şube
yöneticileri ve Ege Temsilcisi açık ve
aleni olarak çalışanları tehdit ediyor.
Çok yalan söylediler, söylemeye
devam ediyorlar. Bize gelen bilgilere
göre neredeyse iki saatte bir yoklama
alınıyor, imza alınıyor. Sendikal
haklardan yararlanamazsanız,
sendikadan atarız diye tehdit ediyoruz
diyenler. Bunu söyleyen çok sayıda
çalışanımız var. Çalışanın işini
yapmasına da engel oluyorlar. Park,
bahçe şantiyesi girişine şube başkanı
sandalye atıp geçişe engel oluyor.
Yollar kapatılıyor, araçların anahtarları
alınıp gidiliyor. Bu çöpleri
toplayamazsınız dediler bana. Bu
bizim ekmeğimizle oynamak dediler.
Peki bunun adı halkın sağlığı ile
oynamak değil mi? Ben belediye
başkanı olarak toplamaya geldim,
grev yapan işçilerimizi çağırmadım,
zorlamadım, grevde olmayan
arkadaşlarımızla çalışmaya başladık.
Duyulunca vatandaşlardan, meclis
üyelerimizden, ilçe belediye

başkanlarımızla sorunu çözdük.
Türkiye’nin tamamı haklılığımızı

anlamış durumda… Dün de bugün de
yarın da her zaman görüşmeye hazırız.
Arkadaşlarımız her türlü görüşme
talebine olumlu yanıt veriyoruz. İzmir
Büyükşehir Belediyesi’nin teknik
olarak koyduğu rakamlar Türkiye’de
belediye çalışanlarına verilmiş en iyi
rakamlardır. İlçe belediyeleri ya da
diğer büyükşehirler dahil hiçbir yerde
daha yüksek rakam verilmedi. Şu
anda Genel-İş olması gerekenin
üstünde talep etti. Bizde yüksek
istemesinin nedeni olarak eski

belediye başkanın seçimden 5 gün
önce bir başka sendikayla ilgili yaptığı
sözleşme ile anormal artışı ortaya
koyuyorlar. Biz de aynı ücreti talep
ediyoruz diyorlar. Makul bir davranış
var. Diğer sendikayı da uyardık, genel
başkanlarına kadar konuyu ilettik,
dava açtık. Orada bir yanlış var. 5 bin
çalışanı kapsıyor. Burada 23 bin kişi
var ve aynı zammı yaparsak belediye
olarak batarız” ifadelerini kullandı. 

Bornova Belediye Meclisi'nde
yapılan zirvede de konuşan Başkan
Tugay, şunları söyledi: “Genel-İş, İzmir
Büyükşehir’e gelince böyle, kaplan

aslan da neden diğer belediyelerde
böyle değil? Bu fırsatçılığı, siyaset
fırsatçılığı neyi amaçlıyorlar? CHP’ye
İzmir’de zarar vererek neyi
amaçlıyorlar? Sadece İzmir’e değil
Türkiye’ye zarar vermek bu.
Neyin peşindesiniz siz? Böyle bir
dönemde İzmir’i çöpe boğmak mı
yapacağınız? İnsanları toplu
taşımadan mahrum bırakmak mı?
Belediye başkanlarının beşinin birden
hapse atıldığı gün sendikanın en
tepesindeki genel başkan ve şube
genel başkanı ile ücret pazarlığı
yapmak… Bu mu ülkeye sahip

çıkışınız, bataklığı bununla mı
kurutacaksınız? O siyaset fırsatçılarına
sesleniyorum; sendika ile anlaşamadık
diye hemen ortaya çıkıp sanki sendikal
haklar için çok büyük mücadeleler
vermişler gibi bu ülkede iktidara
taliplermiş gibi niye işçilerle aramıza
girmeye çalışıyorsunuz? Neden
insanların duyguları ile oynuyorsunuz?
Bu kışkırtmanız ayıp değil mi?
Utanmıyor musunuz yaptığınızdan?
İnsanlar bu haldeyken bu mudur izin
meydan okuyacağınız yer! İzmir de
İzmir Büyükşehir Belediyesi de
önünüzde diz çökmeyecek!”

‘İzmir önünüzde diz çökmeyecek’
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Grevdeki işçiler, sloganlar ve pankartlar eşliğinde Cumhuriyet Meydanı’na yürüyerek burada eylem yaptılar.
Eyleme işçilerin aileleri de destek verdi. Konuşmuların ardından kalabalık olaysız bir şekilde alandan ayrıldı. 

Önceki akşam Kordon’daki çöp toplama işine bizzat
katılan Başkan Tugay burada grevde yaşanan son
gelişmeler hakkında konuştu. Tugay, “Kordon
tarafında gezerken oradaki çöp yığınlarını görünce
içime sinmedi. Arkadaşlarımıza telefon ettim, buradaki
çöpleri toplayalım dedim. Birkaç arkadaşımla yapalım
dedik. Sonra çevre esnaf da gelip destek oldu. Başka
arkadaşlarımız ve ilçe belediye başkanlarımız geldi.
Kendi kendilerine geldiler. Çalışanlarımızı seviyoruz
ama bizden ödeyemeyeceğimiz bir para isteyen
sendika ile anlaşabilmemiz mümkün değil. Bu mutlaka

sonlanacak. Bugün çöp topluyoruz, halkımız da
destek veriyor. Bunun fazlasını da yaparız ama görevli
olan arkadaşlarımız Türkiye’de hiçbir yerde verilmeyen
ücretleri isteyerek böyle bir görev talep edemez. Bizim
bu gösterdiğimiz reaksiyon normal karşılanmalı.
Yaptığımız şey; şehrimize sahip çıkmak ve
insanlarımızın belediyeye saygısını yitirtmemek. Bunlar
olurken evimizde uyuyamıyoruz. Rahatsız oluyoruz.
Bayrama giriyoruz her yanın kötü olmasını kabul
etmeyeceğiz. Özel bir organizasyon yapmayacağım
ama vatandaşlarımız duyarlı olmalı’’ dedi. 

Evimizde uyuyamıyoruz

Özel: İşçilerin hakları varsa
belediye yönetiminin de var

CHP İzmir’den Başkan
Cemil Tugay’a tam destek

Anahtar Parti Lideri Yavuz
Ağıralioğlu'nu ziyaret eden CHP
Lideri Özgür Özel önemli
açıklamalar yaptı. İzmir’de beş
gündür süren işçi grevlerini
değerlendiren Özel, "Kimse
bize greve
çıkmış
işçiye laf
söylememizi
beklemesin.
Ama nasıl
oranın hakları
varsa belediye
yönetiminin
hakları da
vardır. CHP
örgütlenme
özgürlüğünün
teminatı bir
partidir.
Nezaket,
kurallar ve
kanunlar çerçevesinde
ilerleyeceğiz. Bir çözüm
mutlaka bulunacaktır. Belediye
başkanı, eldiveni eline
geçirmiş, çöp toplarken sen bu

çöpü toplayamazsın, grev
kırıcılığı yapamazsın, bir başka
işçi getirir, sendikasız bir işçi
grubunu anlık ücretlendirir ve o
çöpü toplatırsanız, bu yasaya
aykırıdır, bunu yapamazsınız.

Ama bugün
çıktı. İzmir
halkı kendi
evinin
önündeki
çöpü aldı,
kaldırdı. İzmir
halkına mı
grev kırıcı
diyeceksiniz?
O yüzden bu
meseleler
hassas. CHP
örgütlenme
özgürlüğünün
teminatı, bu
işi Türkiye'ye

getirmiş, tanıştırmış, savunmuş
bir partidir. Nezaket ve 
kurallar, kanunlar çerçevesinde
ilerleyeceğiz" diye konuştu.
HABER MERKEZİ

Cumhuriyet Halk Partisi’nin İzmir’de
bulunan 30 İlçe Başkanı, CHP İzmir İl
Başkanı Şenol Aslanoğlu’nun
çağrısıyla CHP İl Başkanlığı’nda bir
araya geldi.  Toplantının gündeminde
İzmir’de DİSK’e bağlı Genel İş
Sendikası’nda örgütlü işçilerin
sürdürdüğü grev vardı. İzmir
Büyükşehir
Belediyesi'nde
çalışan Genel İş’e
bağlı işçilerin
sürdürdüğü
grevin olumsuz
etkilerinin
masaya yatırıldığı
toplantıdan, İzmir
Büyükşehir
Belediye Başkanı
Cemil Tugay’a
tam destek çıktı. Sendikaya ise masa
daveti çıktı. Toplantıya ilişkin
değerlendirmeler yapan Aslanoğlu
şunları söyledi:
"Kentimizde 5 gündür devam eden ve
İzmirli vatandaşlarımızın ulaşım ve
temizlik anlamında büyük sıkıntılar
yaşamasına sebep olan grevle ilgili

olarak ilçe başkanlarımızla toplandık.
CHP olarak sendikaların ve sendikalı
işçilerin sözleşmeden kaynaklanan
grev haklarına elbette saygı
duyuyoruz ancak, herkesin de
büyükşehir belediye başkanımızın 4
buçuk milyon İzmirlinin hakkını
gözetmesi gerekliliğine de saygı

duymasını
bekliyoruz. İlçe
başkanlarımızla
birlikte grev
süresince
İzmirlinin hakkını
ve geleceğini
korumaktan
yana tavır alan,
İzmirli
vatandaşlarla
birlikte sokakları

temizleyen çöp toplayan büyükşehir
belediye başkanımızın yanında ve 
tam destekçisiyiz. Tüm CHP
örgütü olarak kente ve İzmirli
hemşerilerimize karşı sorumluluk
bilinciyle hareket edeceğiz. Tüm işçi
kardeşlerimizi kent için daha fazla
uzlaşıya, masaya davet ediyoruz.”
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İzmir Esnaf ve Sanatkarlar Odaları Birliği Başkanı Yalçın Ata bayramda direksiyon başında bulunacak şoför esnafının dikkatli olması gerektiğini söyledi.
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Sağlık Bakanlığı tarafından yürütülen
"Sağlıklı Çocuk Sağlıklı Gelecek"
programı Balıkesir’de tanıtıldı.   Etkinlik
kapsamında tüm sınıflarda sağlık
personeli tarafından kişisel hijyen ve
bulaşıcı hastalıklardan korunma, sağlıklı
beslenme ve fiziksel aktivite konularında
eğitimler verildi. Okul bahçesinde kurulan
stantlarda çocuklara broşürler, boyama
kitapları, görev kartları ve eğitim
materyalleri dağıtılırken sağlık
hizmetlerinde kullanılan malzemelerin
uygulamalı tanıtımları yapıldı. Öğrencilere
"Sağlık Elçisi" unvanı verildi. İHA 

‘Sağlıklı çocuk, sağlıklı gelecek’

Aydın Devlet Hastanesi Kreş ve Gündüz Bakımevi'nde 2024-2025 eğitim-
öğretim yılı sonunda mezuniyet heyecanı yaşandı. Renkli görüntülere sahne
olan törende minik öğrenciler kep atarak mezuniyet belgelerini aldı.   Velilerin
yoğun ilgi gösterdiği törende konuşan  Devlet Hastanesi Başhekimi Prof. Dr.

Gülnur Taşcı Bozbaş, etkinliğe katılanları tebrik etti. İHA

Miniklerin mezuniyet coşkusu 

Kurban Bayramı’na sayılı günler
kala İzmir Esnaf ve Sanatkarlar
Odaları Birliği ( İESOB) Başkanı
Yalçın Ata, hem şoför esnafına hem
de sürücülere önemli uyarılarda
bulundu. Ata, bayram sevincinin,
yapılacak küçük dikkatsizlikler
sonucu acıya dönüşmemesi
gerektiğini vurguladı. 

Geçmiş yıllarda yaşanan kazaların
bıraktığı acılardan ders çıkarılması
gerektiğini belirten Başkan Ata,

özellikle sıcak hava ve uzun yol
faktörlerinin birleştiği bayram
tatillerinde trafik kazalarının arttığına
dikkat çekti. “Vatandaşlarımız kadar,
bayram boyunca direksiyon başında
olacak şoför esnafımız da azami
dikkat göstermeli. Araç bakımı,
yorgunluk molası ve hız kontrolü
hayati önemde” ifadelerini kullandı.  

Mart ayındaki Ramazan Bayramı
tatilinde yaşanan trafik bilançosuna
da değinen Ata, “Sadece birkaç gün

içinde 6 binin üzerinde kaza yaşandı.
74 vatandaşımız hayatını kaybetti,
10 binden fazla kişi yaralandı.
Bu ölümlerin büyük kısmı aşırı hız
ve kural ihlallerinden kaynaklandı.
Aynı hataların tekrarlanmaması
elimizde” dedi.

Bayram öncesi ve sonrasında
artacak trafik yoğunluğuna karşı
sabırlı ve dikkatli olunması
gerektiğini hatırlatan Başkan Ata,
“Yuvalara ateş düşmesin. Trafikte

her saniyenin bir bedeli olabilir. Ne
yollar ne araçlar, insan hayatı kadar
kıymetli değil. Unutmayın, trafik
hatayı affetmez” diyerek sözlerini
tamamladı.

İESOB’un bu çağrısı, yalnızca bir
uyarı değil, aynı zamanda toplumda
bayram sevincinin kazaya değil,
sağlıklı kavuşmalara vesile olması
yönünde bir sorumluluk çağrısı
niteliği taşıyor.
SİMGE AKBULUT

Ata’dan bayram uyarısı
İzmir Esnaf ve Sanatkarlar Odaları Birliği Başkanı Yalçın Ata, Kurban Bayramı yaklaşırken yola
çıkacak milyonlarca insanı uyararak, “Trafik canavarına kurban gitmeyelim” diye konuştu

Dünya üniversiteleri sıralaması
yapan kuruluşlardan biri olan
Round University Ranking (RUR),
2025  Dünya Sıralama sonuçlarını
açıkladı. Sonuçlara göre, Ege
Üniversitesi 2025 yılında dünya
genel sıralamasında 760’ıncı
sırada yer alarak büyük bir
başarıya daha imza attı. 

Ege Üniversitesi, Türkiye'deki
devlet üniversiteleri arasında ise
11’inci sıraya yerleşti. Öğretim

kategorisinde, dünya
sıralamasında 892’nci, Türkiye
devlet üniversiteleri arasında
21’inci sırada yer alan Ege
Üniversitesi, Finansal
Sürdürülebilirlik kategorisinde,
dünya sıralamasında 561’inci,
Türkiye devlet üniversiteleri
arasında 12’nci oldu. 

EÜ Rektörü Prof. Dr. Necdet
Budak, “Dünyadaki üniversiteler,
ulusal ve uluslararası farklı

sıralama kuruluşları tarafından
belirli performans göstergeleri ve
metriklere dayalı olarak
sıralanıyor. Ege Üniversitesi, bu
sıralama kuruluşları tarafından
yapılan derecelendirmelerde
başarı ivmesini yükseltiyor. RUR
sonuçlarına göre, Üniversitemiz
2025 yılında dünya genel
sıralamasında 760’ıncı sırada yer
alma başarısı gösterdi” dedi.
HABER MERKEZİ

Ege Üniversitesi’nden küresel başarı 

Türk Edebiyatı’nın önemli
isimlerinden memleket şairi
Nazım Hikmet Ran, ölümünün
62. yıldönümünde
Karşıyaka’da anılacak.
Karşıyaka Belediyesi
tarafından 80. Yıl Cumhuriyet
Parkı Nazım Hikmet heykeli
önünde düzenlenen törende
usta şairin şiirleri okunacak.
Başkan Yıldız Ünsal,
bugün saat 10.00’da
gerçekleşecek programa
tüm vatandaşları davet
ederek, “Türkiye’nin en büyük
şairlerinden biri olan ve
sadece sanatıyla değil,
özgürlük ve demokrasi
mücadelesiyle de ardında
silinmez izler bırakan birisidir”
dedi. HABER MERKEZİ 

İESOB BAŞKANI: YUVALARA  ATEŞ DÜŞMESİN, TRAFİK HATAYI AFFETMEZ

İzmir Vakıflar Müdürlüğü
çocukların yüzünü güldürdü

İzmir Vakıflar Bölge Müdürlüğü,
Kurban Bayramı öncesinde
gerçekleştirdiği anlamlı bir sosyal
sorumluluk projesiyle, İzmir ve
Manisa'da yaşayan 624 çocuğun
bayramlık kıyafetine katkıda bulundu.
Bu yardım sayesinde yüzlerce çocuk,
bayram sabahına yeni kıyafetleriyle ve
gülümseyerek uyanacak.

Vakıflar Genel Müdürlüğü’nün
temsil ettiği mazbut vakıfların vakfiye
şartları çerçevesinde yürütülen bu
çalışma, yüzlerce yıllık vakıf
geleneğini günümüz toplumsal
ihtiyaçlarıyla buluşturdu. 

Her yıl düzenli olarak sürdürülen
bu destek programı, bu yıl da
çocukların yüzünü güldürmeyi başardı.

İzmir Vakıflar Bölge Müdürlüğü
yetkilileri, sadece kültürel mirasın
korunmasıyla değil, aynı zamanda
insan odaklı hayır faaliyetleriyle de
görevlerini yerine getirmeye devam

ettiklerini vurguladı. Kurumdan
yapılan açıklamada, “Vakıf kültürü,
yalnızca taş binaları değil, gönülleri de
onarır. İnsanı yaşatmayı merkeze alan
bu anlayış, geçmişin hayır şartlarını
bugüne taşıyarak toplumsal
dayanışmayı güçlendiriyor” denildi. 

Öte yandan İzmir Vakıflar Bölge

Müdürlüğü pek çok önemli program
yaparak dayanışmanın örneğini
gösteriyor. Bölge Müdürlüğü,
"Vakıflarımız yalnızca taş bina ya da
tarihi eser değil; aynı zamanda
merhametin, paylaşmanın taşıyıcısıdır”
diyerek yaptıkları faaliyetlerini
aktardılar. İHA

Ekiplerden kapsamlı 

bayram temizliği
Turgutlu Belediyesi, Kurban Bayramı
öncesi daha temiz bir kent için kolları
sıvadı. Bu kapsamda Temizlik İşleri
Müdürlüğü ekipleri, yaz aylarında
artan çevresel riskleri önlemek
amacıyla kentin farklı noktalarında
çöp konteynerlerinin etrafında,
Turgutlu Kabristanlığında ve muhtelif
bölgelerde kireçleme çalışmaları
gerçekleştirdi. Ekipler; kabristanlık ile
birlikte Kabaçınar, Irlamaz,
Hacıisalar, Yunusdere, Ören,
Karaköy, Kuşlar Mahalleleri ve kent
genelinde kireçleme çalışmasını
tamamladı. Bu sayede hem kötü
kokuların önüne geçildi hem de
bakteri ve mikroorganizmaların
üremesi engellendi. Program
dahilinde kent genelinde temizlik ve
hijyen uygulamalarına devam
edilecek. HABER MERKEZİ

TURGUTLU 

Nazım Hikmet

törenle anılacak

Vakıflar Bölge Müdürlüğü, Kurban Bayramı nedeniyle İzmir ve Manisa’da yaşayan
624 çocuğun kıyafetlerine katkıda bulunarak minikleri sevindirdi.

Ekonomik krizin derinleştiği
Türkiye’de bayram tatili, artık geniş
kitleler için ulaşılmaz bir lüks haline
geldi. Artan hayat pahalılığı, yükselen
ulaşım ve konaklama maliyetleri
nedeniyle, vatandaşların büyük bir
kısmı bu bayramı evlerinde geçirmek
zorunda kalacak. Ne yazık ki, ne
emekliler ne de çalışanlar, bütçelerini
tatile ayırabilecek durumda değil.

Emekliler, 14 bin 469 TL gibi
yetersiz maaşlarla yaşam mücadelesi
veriyor. Bu gelirle geçinmeye çalışan
milyonlar, kurbanlık alma ya da
torunlarına bayram harçlığı verme gibi
geleneksel bayram alışkanlıklarını bile
yerine getiremiyor. Bayram tatili ise,
sadece televizyon ekranlarında
kalıyor.

Benzer şekilde, 22 bin 104 TL
asgari ücretle çalışan milyonlarca kişi
de geçim sıkıntısı içinde. Temel
ihtiyaçlarını karşılamaya çalışan
haneler, maaşlarının büyük bölümünü
kira, gıda ve fatura ödemelerine
harcıyor. Enflasyon karşısında eriyen
alım gücü, tatil planlarını tamamen
rafa kaldırmış durumda.

Yapılan araştırmalara göre,
çalışanların yalnızca yüzde 8’i
bayramda tatile çıkabilecek. Geriye
kalan büyük çoğunluk ise ya
memleketine gidemiyor ya da şehir
dışı planlarını iptal ediyor. Uçakla
Bodrum’a yapılacak gidiş-dönüş bir
aile için ortalama 32 bin TL'ye, özel
araçla yapılan bir yolculuk ise yaklaşık
9 bin 300 TL’ye mal oluyor. Bu
rakamlar, orta gelirli bir aile için dahi
bütçeyi aşan düzeyde.

Kısacası, ekonomik şartlar
nedeniyle bu bayram çoğu hanede
ne tatil planı yapılıyor ne de alışveriş
heyecanı yaşanıyor. Bayramlar bir
zamanlar birlik, paylaşım ve sevinç
anlamına gelirken, artık geçim derdi
ve kısıtlı bütçelerin gölgesinde
geçiyor.

HHH

Cahit Sıtkı Tarancı’dan bayram ile
ilgili kaleme aldığı şiiri sizlerle
paylaşıyorum: 

Korkarım felekte bir gün,
Bir bayram yemeğinde.
Anam, babam gibi kardeşlerim de,
En güzel dalgınlığında ömrün,
Beni gurbette sanıp
“Keşke gelseydi bu bayram”

diyecekler.
Ve birdenbire yürekler,
Aynı acıyla yanıp
Hepsinin gözleri yaşaracak;
Öldüğümü hatırlayarak. Cahit Sıtkı

Tarancı
HHH

Bayram belki de kitap okumak için
en güzel fırsat. Evlerinde oturanların
kitaplara sarılma vakti… Bu haftanın
en çok okunan kitaplarına gelirsek;
Engereğin Gözü- Zülfü Livaneli,
Saatleri Ayarlama Enstitüsü- Ahmet
Hamdi Tanpınar,  Atomik
Alışkanlıklar- James Clear, Çöl
Çiçeği-Waris Dirie, Yaşamak- Yu
Hua, Kalk Bi Dopamin Demle- Serkan
Karaismailoğlu. 

TUĞÇE YERDELEN

Bayram tatili 
hayal oldu
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Kentteki her yaştan sporsever için
merkez konumunda olan İzmir
Büyükşehir Belediyesi Spor Kulübü, 34
aktif branşta bin 400’ü aşkın lisanslı
sporcusuyla son bir yılda önemli
başarılara imza attı. Mavi beyazlılar
Judo, tekvando, sutopu, triatlon, buz
pateni, güreş, okçuluk, atletizm ve
jimnastik branşları başta olmak üzere
birçok turnuvada kürsüye çıktı.
Belediyenin sporcuları bireysel
branşlarda 123’ü altın olmak üzere
400’e yakın madalya kazanarak İzmir’e
ve ülkemize büyük gurur yaşattı. İzmir
Büyükşehir Belediyesi Spor
Kulübü’nün 13 farklı branştan 84
sporcusu ile 23 antrenörü ise milli
takımlara davet edildi.  

Uluslararası organizasyonlarda kenti
başarıyla temsil eden İzmir Büyükşehir
Belediyesi sporcuları yurda 19’u altın
toplam 52 madalya ile döndü. Ulusal
turnuvalarda ise 346 madalya kazanan
mavi beyazlılar, 104 kez birincilik
kürsüsüne çıktı. Bireysel branşlarda
topladığı 398 madalyanın 283’ünü 18
yaş ve altı sporcularıyla kazanan İzmir
Büyükşehir Belediyesi Spor Kulübü,
yetiştiricilik ve güçlü altyapı misyonunu
bu yıl daha da pekiştirdi.  

İzmir Büyükşehir Belediyesi’nin 18
yaşındaki milli tekvandocusu Kaan
Yelaldı Ankara, Antalya, Arnavutluk ve
Makedonya’da düzenlenen 4
uluslararası turnuvada da şampiyon
oldu. Tekvandocular Avrupa’da 7’si
altın olmak üzere toplam 12 madalya
topladı. Takımın 18 yaşındaki milli
judocusu Sema Mete katıldığı altı, 15
yaşındaki Ekin İtmeç ise dört
uluslararası turnuvanın tamamından
madalya çıkarmayı başardı. Bosna

Hersek’te düzenlenecek Ümitler Balkan
Şampiyonası’na hazırlanan Judo
Takımı, Avrupa’da 4’ü altın olmak
üzere toplam 23 madalya topladı.

İzmir Büyükşehir Belediyesi Spor
Kulübü, takım sporlarında da ulusal
liglere ve Avrupa kupalarına rekabet ve
heyecan getirdi. Kadın su topu takımları
tüm yaş gruplarında şampiyonluk tacını
taktı. Challenger Cup finalinde
Galatasaray’ı mağlup ederek üst üste
ikinci kez namağlup Avrupa

şampiyonluğuna ulaşan İzmir
Büyükşehir Belediyesi Kadın Su Topu
Takımı, uluslararası arenada yenilmedi.
Türkiye Ligi’nde 8 kez gol kraliçesi olan
Kübra Kuş’un kaptanlığını yaptığı A
Takım, lig şampiyonluğunu da üç
sezondur rakiplerine kaptırmadı. A
takım üst üste 4’üncü lig şampiyonluğu
için gelecek haftaki finali beklerken,
2025’in ilk su topu şampiyonluğu U20
Su Topu Kadın Takımından geldi.
HABER MERKEZİ

Bacasız sporcu fabrikası
İzmir Büyükşehir Belediyesi Spor, 34 branşta bin 400’ü aşkın lisanslı sporcusuyla Türkiye’nin
en büyük kulüplerinden. Mavi beyazlılar uluslararası derecelerle ülkemizi de gururlandırıyor

KENTİ BAŞARIYLA TEMSİL EDEN SPORCULAR FARKLI BRANŞLARDA KÜRSÜYE ÇIKTI

İzmir Büyükşehir Belediye Başkanı Cemil Tugay göreve geldikten sonra spora ve sporcuya verdiği desteklerle dikkat çekti.

Aydın Ticaret Borsası tarafından 24
Ağustos 2023 tarihinde Avrupa
Birliği'ne menşe adı koruması
kapsamında başvurusu yapılan Aydın
Çam Fıstığı sürecinin tamamlandığını
söyledi. Aydın’ın çam fıstığı ile ilgili karar
2 Haziran 2025 tarihi itibariyle Resmi
Gazete’de yayımlanarak Avrupa
Birliği’nde tescil edilen 33. ürün oldu.
Aydın Ticaret Borsası Yönetim Kurulu
Başkanı Fevzi Çondur, "Borsamız,
Aydın Çam Fıstığı’nın AB tescilini alıp
bu alandaki örnek çalışmalara yenisini
eklemiştir" dedi. İHA

Aydın’ın çam fıstığı tescillendi
Karşıyaka Belediyesi, katılımcı
yönetim anlayışıyla hayata geçirdiği
Vatandaş Buluşmaları’na devam
ediyor. Karşıyaka Belediye Başkanı
Yıldız Ünsal bu kapsamda Çarşı
Kültür Merkezi’nde gerçekleştirilen
buluşmada, Donanmacı
Mahallesi’ndeki vatandaşlar ve
esnaflar ile bir araya geldi. Belediye
başkan yardımcıları ve birim
müdürlerinin de katıldığı buluşmada,
mahalle sakinleri yaşadıkları bölgeye
ilişkin istek, şikayet ve önerilerini iletti.
HABER MERKEZİ

Karşıyaka’da vatandaş konuştu

Burhaniye’de yaşayan emekli albay Selahattin Güvenç (75), 14 yıl
önce başladığı stevia (şeker otu) üretiminden olumlu sonuç alırken,

bu yıl fideleri sevk etmeye başladı. 50 bin adet stevia fidesini
Balıkesir’in Marmara Adası’na gönderen Güvenç, Marmara

adasında da stevia tarımının başlayacağını söyledi. İHA

Türkiye’nin şeker otu Burhaniye’den  

Engelli branşları 
zirveye oturdu
İzmir Büyükşehir Belediyesi Spor
Kulübü engelli branşlarında da önemli
başarıların altına imza attı.
Büyükşehir’in Judo Takımı, Görme ve
İşitme Engelliler Türkiye Judo
Şampiyonası’ndan ikisi altın toplam 5
madalya, Grekoromen Güreş Takımı
ise Sivas’taki İşitme Engelliler Türkiye
Güreş
Şampiyonası’ndan
ikisi altın, üç
madalya ile İzmir’e
döndü. Kulüp
bünyesinde bu yıl
ilk defa kurulan
İşitme Engelliler
Güreş Takımı
topladığı 65 puanla
da Türkiye
Şampiyonu oldu.
Mehmet Gülseroğlu Boccia Türkiye
Şampiyonası’nda altın madalya,
Sinem Gökten ise bronz madalya ile
kazandı. Para Atıcılık Takımı, Mersin
Kocatürk ve Bayram Koşak ile Türkiye
Şampiyonu olurken, Federasyon
Kupası ve Türkiye Şampiyonası’ndan
toplam 13 madalya çıkardı. 

Manisa Büyükşehir Belediye
Başkanı Ferdi Zeyrek, sorunları
yerinde tespit edip ortak akılla çözme
anlayışıyla mahalle ziyaretlerini
sürdürüyor. Başkan Zeyrek, bu
kapsamda, Alaşehir’in Girelli
Mahallesi’ni ziyaret ederek
vatandaşlarla buluştu. Girelli’nin uzun
yıllardır süren foseptik sorununu
yakından incelediklerini ve bu sorunu
çözüme kavuşturmak için harekete
geçtiklerini belirtti. Zeyrek, “Ne

Alaşehir’e, ne Girelli’ye bu durum
yakışıyor. Bugün 10 araç gönderdik,
temizledik, ama hala taşıyor. MASKİ
Genel Müdürümüz burada. Artık
sadece DSİ’den bir imza bekliyoruz.
Biz tüm hazırlıklarımızı tamamladık.
Paket arıtma sistemiyle birlikte
foseptiği artık oraya vermeyeceğiz. Bu
sorun Girelli’de tarih olacak. Bunun
sözünü veriyorum” dedi.

2025 yılı için mahallelerden gelen
talepleri değerlendirdiklerini belirten

Başkan Ferdi Zeyrek, Girelli’ye ve
Dağhacıyusuf Mahallesi’ne birer
düğün salonu yapılacağını da açıkladı.
Zeyrek, “2025 yılında Alaşehir’e neler
yapabiliriz diye konuşurken Ahmet
Başkan iki şey istedi, Girelli’ye ve
Dağhacıyusuf’a birer düğün salonu.
Yerleri hazır, projeleri bitti. Bayram
sonrası ihaleye çıkıyoruz. Yaz sonu
gelmeden düğün salonu tamamlanmış
olacak. Hayırlı uğurlu olsun” diye
konuştu. HABER MERKEZİ

Sanat dünyası
Karayağmurlar
için yas tutuyor

Resim ve edebiyat dünyasının
önemli isimlerinden sanatçı Profesör
Dr. Bedri Karayağmurlar geçirdiği
beyin kanaması sonucu hayatını
kaybetti. Bir süredir 9 Eylül Üniversite
Hastanesi’nde tedavi altında
bulunan ressam, şair, yazar, emekli
öğretim üyesi Profesör Dr.
Karayağmurlar, 74 yaşında hayata
gözlerini yumdu. Öykü ve şiir
alanlarında yaptığı çalışmalar, gazete
ve dergilerde köşe yazarlığı yapan
sanatçı, İzmir Resim ve Heykel
Müzesi Kültürpark Sanat Galerisi
önün yapılan tören sonrası
sonsuzluğa uğurlandı. Tören sonrası
Alsancak Hocazade Camii’ne öğle
namazını müteakip cenaze namazı
kılınan Bedri Bedri Karayağmurlar,
Ayvalık’a defnedildi.

Karayağmurlar kimdir?
Kariyeri başarılarla dolu sanatçı

bugüne dek 43 kişisel sergi açtı. Yurt
içi ve dışında çok sayıda sergiye
katılarak altı ödül aldı. Resimleri İzmir
Resim Heykel Müzesi, Gazi
Üniversitesi, AÜ Çağdaş Sanatlar
Müzesi, BosnaPrijador Müzesi,
Bükreş Baskı Müzesi, Türkmenistan
Milli Müzesi’nde, Yunus Emre
Enstitüsü’nde ve Ege Üniversitesi
Kağıt müzelerinde bulunmaktadır.
DEÜ. Buca Eğitim Fakültesi
Uluslararası Görsel Sanatlar
Buluşmaları’nı (2005 ve 2007) yönetti
ve bildirilerini yazdı. Ege Üniversitesi
Ege Art etkinliklerinde danışman ve
seçici kurul üyesi ve sanatçı olarak
çalıştı. HABER MERKEZİ

HAYATINI KAYBETTİ

Alaşehir’de vatandaşlarla görüşen Manisa Büyükşehir Belediye Başkanı Ferdi
Zeyrek, “Altyapı sorununu paket arıtma sistemi ile kökten çözeceğiz” dedi 

Altyapı ‘Paket’lenecek

İlçe genelinde park çalışmalarına hız
veren Bayraklı Belediyesi ihtiyaç
duyulan bölgelere modern görünümlü 7
yeni park yapacak. Bu kapsamda,
Soğukkuyu Mahallesi 1848 Sokak'ta 6
bin 100 metrekarelik dev bir park
alanının inşaatı sürüyor. Osmangazi
Mahallesi 569/3 Sokak'ta 552
metrekarelik yeşil alan düzenlemesi
devam ederken, buraya oyun grupları da
konulacak. Nafiz Gürman Mahallesi

7171 Sokak'ta ağaç dikilerek oluşturulan
300 metrekarelik yeşil alanda ise çocuk
oyun alanı çalışmaları devam ediyor.
Ayrıca, Osmangazi’ye yaklaşık 5 bin 600
metrekarelik yeni yeşil ve festival alanı,
Körfez, Yamanlar ve Muhittin Erener
Mahallelerinde de yeni parklar için
çalışmalar yakın zamanda başlayacak.
Belediyenin çalışmaları sonucunda
Bayraklı’ya 7 yeni park kazandırılmış
olacak. HABER MERKEZİ

Bayraklı’ya 7 yeni park 

Dansların kardeşliği ayakta alkışlandı
Konak Belediyesi tarafından bu yıl 19.’su
düzenlenen Halk Oyunları Şenliği, birbirinden renkli
gösterilere sahne oldu. Kültürpark Açıkhava
Tiyatrosu’nda yoğun bir katılımla gerçekleşen
etkinlikte 10 farklı yöreden 15 halk oyunu ekibi ve
toplam 450 dansçı izleyicilere unutulmaz bir gece
yaşattı. Ritimler ve ezgilerle renklenen özel geceye
Konak Belediye Başkanı Nilüfer Çınarlı Mutlu ve eşi
Necip Mutlu’nun yanı sıra CHP Konak İlçe Başkanı
Ozan Ali İlgazi, Konak Belediyesi Spor Kulübü

Yönetim Kurulu Başkanı Ersan Odaman, Konak
Belediye Meclis Üyeleri, belediye bürokratları,
muhtarlar ve çok sayıda vatandaş katıldı.
Kafkas’tan Üsküp’e, Karadeniz’den Roman
dansına on yörenin eşsiz danslarının sergilendiği
gecede Temiz Kalpler Down Sendromu
Derneği’nin engel tanımayan dansçıları büyük alkış
topladı. Dansların yanı sıra bayrak gösterisini de
başarıyla tamamlayan ekip, “Atam izindeyiz” yazılı
döviz açtı. HABER MERKEZİ
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Altınordu’da Sami gururu
Altınordu'nun orta saha oyuncusu Sami Satılmış, bir kez
daha Ümit Milli Takım'a çağrıldı. Mart ayında Ümit Milli
Takım'a katılan Sami, sakatlık nedeniyle Kosova ve
Belarus maçlarının kadrosundan çıkarılmıştı.  Milliler, 5
Haziran'da Karadağ ve 8 Haziran'da Arnavutluk ile
İstanbul'da özel maç oynayacak. HABER MERKEZİ
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Süper Lig'de 2024-2025
sezonunu üst sıralarda
tamamlayan Göztepe, yeni
sezon hazırlıkları kapsamında
kadrosundaki birçok isim için
değerlendirme sürecine girdi.
Sarı-kırmızılı ekipte sözleşmesi
sona eren 28 yaşındaki forvet
Kubilay Kanatsızkuş’un
takımda kalıp kalmayacağı
henüz netlik kazanmadı. Son iki
sezondur Göztepe forması
giyen tecrübeli oyuncunun
kulüpte devam etme isteğini
yönetime ilettiği öğrenildi.

Kubilay'ın durumu, Teknik
Direktör Stanimir Stoilov’un
hazırlayacağı teknik rapor

doğrultusunda belirlenecek. Bu
sezon sakatlıklar nedeniyle dar
bir rotasyonla mücadele eden
Bulgar çalıştırıcının, tecrübeli
forvetin takımda kalması
yönünde olumlu görüş
bildirmesi bekleniyor.

Sezonun 4. haftasında ayak
bileğindeki bağlardan yaşadığı
sakatlık nedeniyle yaklaşık 6 ay
sahalardan uzak kalan Kubilay
Kanatsızkuş, geri dönüşünün
ardından performansıyla dikkat
çekti. Bu sezon toplam 21
resmi maçta görev alan forvet,
5 gol atıp 2 de asist yaparak
skora katkı sağladı. HABER
MERKEZİ

Muğlaspor Başkanı Menaf Kıyanç'ın
talepleri doğrultusunda Muğla Valisi
İdris Akbıyık'ın öncülüğünde il
protokolü akşam yemeğinde buluştu.
Vali İdris Akbıyık, Muğla Milletvekilleri
Kadem Mete, Süreyya Öneş Derici,
Muğla Büyükşehir Belediye Başkanı
Ahmet Aras, Menteşe Kaymakamı
Mehmet Eriş, Menteşe Belediye
Başkanı Gonca Köksal Aras, AK Parti

İl Başkanı Haluk Laçin, CHP İl Başkanı
Zekican Balcı, MHP İl Başkanı Burak
Demirel, Muğlaspor Başkanı Menaf
Kıyanç ve yönetim kurulu üyeleri ile
Muğlaspor'un geleceğini masaya
yatırdılar. Bu birlikteliğin mutluluk
verici olduğunu belirten Başkan
Kıyanç, Muglaspor'un birleştirici
gücüyle gerçekleşen yemeğe katılan
herkese teşekkürlerini iletti. İHA

Göztepe’de Kanatsızkuş
yuvadan uçacak mı?

Muğlaspor için bir araya geldiler

Altay’da 5 oyuncu
TFF’ye başvurdu

Zor günler geçiren Altay’da
mali kriz, oyuncuların alacak
ihtarlarıyla yeniden gündeme
geldi. Yeni sezonda 3. Lig’de
mücadele edecek siyah-
beyazlılarda sözleşmesi sona
eren Yusuf Tekin ile birlikte,
kontratları devam eden Arda
Gezer, Sefa Özdemir, Kuban
Altunbudak ve İsa Toygar
Ekinci, TFF’ye başvurup
ödeme talebinde bulundu.
Geçtiğimiz hafta göreve gelen
Başkan Yüksel Gürüz
liderliğindeki yeni yönetim,
kadronun dağılmasını önlemek
için harekete geçti. Transfer
yasağı bulunan Altay’da
mevcut oyuncu grubunun

korunması öncelik haline
geldi. Yönetimin, 5
futbolcunun alacaklarını
ödeyerek özellikle Yusuf
Tekin ile yeni sözleşme
imzalamayı hedeflediği
belirtildi.

FIFA ve TFF nezdinde
devam eden borç dosyaları
nedeniyle transfer yapamayan
Altay, elindeki kadroyu
muhafaza edebilmek için
yoğun mesai harcıyor. Teknik
Direktör Tuna Üzümcü ile yeni
bir sayfa açmayı planlayan
İzmir ekibinde, sezon öncesi
krizlerin çözülmesi için kaynak
arayışları da sürüyor. HABER
MERKEZİ

3 Haziran 2025 Salı

İzmir’in 113 yıllık çınarı Karşıyaka
Spor Kulübü, olağanüstü kongrede
başkan adayı bulamamanın şokunu
yaşarken, mevcut başkan İlker Ergüllü
görevinden resmen çekildi. 29 Mayıs’ta
gerçekleşen genel kurulun ardından
noter kanalıyla kulübe tebligat
gönderen Ergüllü, kulüpte yürüttüğü
tüm görevlerden istifa ettiğini bildirdi. 

Daha önce asbaşkan olarak görev
yapan Ergüllü, Şubat 2024’te Azat
Yeşil’in istifası sonrası başkanlık
koltuğuna oturmuş ve iki kez yapılan
kongrede başkanlığa seçilmişti. Ancak
son olarak aday olmayarak kulübün
olağanüstü kongresine başkansız
girmesine neden oldu.

Karşıyaka’da yeni başkanın
belirlenmesi için kritik tarih 19 Haziran
olarak belirlendi. Camia, kulübün
kayyuma kalmaması adına bu
kongrede güçlü bir yönetim oluşmasını
bekliyor. Ergüllü’nün başkanlığa
yeniden aday olabileceği yönünde
spekülasyonlar sürerken, kendisinin
bu sürede sponsor görüşmeleri yaptığı
ve durumu değerlendirmeye aldığı
öğrenildi.

Karşıyaka taraftarları, sosyal
medyada eski başkanlardan Turgay
Büyükkarcı ile İlker Ergüllü'nün güç
birliği yapması çağrısında bulunuyor.
İkilinin önümüzdeki günlerde bir araya
gelerek yönetim senaryolarını masaya

yatırması bekleniyor. Öte yandan,
daha önce adaylığını açıklayıp son
dakikada çekilen Mehmet Karal da
olası başkan adayları arasında.

Karşıyaka’nın Süper Lig'de
mücadele eden basketbol takımının
yeni sezona sağlıklı bir şekilde
girebilmesi için acil olarak sponsora
ihtiyacı var. Potansiyel başkan
adayları bu konuyu öncelikli gündem
maddesi yaparken, futbol takımında
ise belirsizlik hakim. TFF’nin yaş
kontenjanı düzenlemesi ve bölgesel
lig planlamalarıyla birlikte 3’üncü
Lig’de mücadele eden takımın
geleceği netleşmedi. HABER
MERKEZİ

KARŞIYAKA Spor Kulübü, voleybolda aynı
sezonda genç kızlardan sonra yıldız
kızlarda da Türkiye 3'üncüsü olmayı
başardı. İzmir'de düzenlenen Yıldız Kızlar
Türkiye Şampiyonası'nda çeyrek finalde
Vakıfbank'ı 3-2 yenip, yarı finalde
Fenerbahçe'ye 3-0 mağlup olan Yeşil-
kırmızılılar, 3'üncülük maçında Nilüfer
Belediyespor'u 3-2 dize getirerek bronz
madalyanın sahibi oldu.
Voleybol şubesinden yapılan yazılı
açıklamada, "Kızlarımız, Karşıyaka'nın
geleceğinin ne denli emin ellerde
olduğunu bir kez daha herkese gösterdi.
Altyapıya verdiğimiz emeğin, sabrın ve
inancın meyvelerini toplamanın
mutluluğunu yaşıyoruz. Bu başarı yalnızca
bir madalya değil, yarınlara dair büyük bir
umudun, güçlü bir vizyonun
göstergesidir" denildi. 

Voleybolda gençler
Türkiye Üçüncüsü

Karşıyaka
yalnız
kaldı

Karşıyaka
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kaldı

Karşıyaka
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YönetimYusuf Tekin’itakımda tut-mak istiyor. 

8:QUARKXPRESS (8.5) SABLON 67 LIK BOBIN  02/06/2025  20:24  Page 1


	03ES01R
	03ES02SB
	03ES03SB
	03ES04SB
	03ES05SB
	03ES06SB
	03ES07SB
	03ES08R

